

*La version française suit le texte anglais.*

Hello,

On April 20, 2022, the Impact Assessment Agency of Canada (the Agency) posted a Notice of Commencement (<https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/143619?culture=en-CA>) and contacted you by way of email regarding an impact assessment pursuant to the *Impact Assessment Act* (IAA) for the Upper Beaver Gold Project (the Project) proposed by Agnico Eagle Mines Limited (the Proponent). The Project is now in the impact statement phase of the federal impact assessment.

As indicated in that email, the Agency would like to share with you a summary table of comments received during the planning phase, with Agency responses. Please see the summary table of comments at the following link:

<https://www.iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p82960/145013E.pdf>

[This document is currently only available in English, and could be made available in French upon request]

Please feel free to contact me at [upperbeaver@iaac-aeic.gc.ca](mailto:upperbeaver@iaac-aeic.gc.ca) or by phone at 647-355-7318 if you have any questions.

Sincerely,

Spencer Roth  
Project Analyst  
(he/him|il)

Upper Beaver Gold Project  
Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada  
[UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca](mailto:UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca) / Tel : 416-952-1576

Projet Aurifère Upper Beaver  
Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada  
[UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca](mailto:UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca) / Tel. : 416-952-1576

Bonjour,

Le 20 avril 2022, l'Agence d'évaluation d'impact du Canada (l'Agence) a affiché l'Avis de lancement (<https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/143619?&culture=fr-CA>) et a communiqué avec vous par courriel au sujet d'une évaluation d'impact en vertu de la *Loi sur l'évaluation d'impact* (LEI) pour le projet aurifère Upper Beaver (le projet) proposé par Agnico Eagle Mines Limité (le promoteur). Le projet est maintenant à la phase de l'étude d'impact de l'évaluation d'impact fédérale.

Comme indiqué dans le courriel, l'Agence aimerait partager avec vous un tableau sommaire des commentaires reçus pendant la phase de planification, avec les réponses de l'Agence. Veuillez consulter le tableau sommaire des commentaires au lien suivant :

<https://www.iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p82960/145013E.pdf>

[Ce document est présentement seulement disponible en anglais, et pourrait être disponible en français sur demande]

N'hésitez pas à me contacter à [upperbeaver@iaac-aeic.gc.ca](mailto:upperbeaver@iaac-aeic.gc.ca) ou par téléphone au 647-355-7318 si vous avez des questions.

Cordialement,

Spencer Roth  
Project Analyst  
(he/him/il)

Upper Beaver Gold Project  
Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada  
[UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca](mailto:UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca) / Tel : 416-952-1576

Projet Aurifère Upper Beaver  
Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada  
[UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca](mailto:UpperBeaver@iaac-aeic.gc.ca) / Tel. : 416-952-1576